
P r o t o k ó ł  Nr 12/2020
Z posiedzenia Komisji budżetowej

Z dnia 28.02.2020 r.

W posiedzeniu komisji, udział wzięło 5 radnych.
Posiedzenie prowadziła radna Aurelia Juśkiewicz – Przewodnicząca Komisji.

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:
1. p. Barbara Dybczak – Wójt Gminy Skoroszyce
2. p. Jadwiga Piela- Skarbnik Gminy Skoroszyce
3. p. Justyna Dwornik – Kierownik GZEASiP w Skoroszycach

Porządek obrad był następujący:
1. Rozpoczęcie obrad.
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty 

za koszty odzyskiwania należności, o której mowa w art. 10 ust. 1 Ustawy z dnia 8 marca 2013 
r.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w 
WFOŚiGW w Opolu.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac 
konserwatorskich , restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków oraz znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminie Skoroszyce w 2020 
roku.

8. Sprawy różne.

AD. 1
Pani Przewodnicząca, Aurelia Juśkiewicz, przywitała zebranych i rozpoczęła posiedzenie obrad 
Komisji Budżetowej.

AD. 2
Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i oddała głos Pani Skarbnik.
Pani J. Piela wyjaśniła, końcem roku 2019 przyjęliśmy w uchwale budżetowej  i uchwale o WPF 
kwoty, związane z przyznaną dotacją z Funduszu Dróg Samorządowych. Do końca roku mieliśmy 
obowiązek ogłosić przetargi i dlatego wiemy już, że te zadania będą kosztowały znacznie mniej. W 
związku z tym musimy urealnić pozycje dochodów majątkowych i wielkości dotyczących realizacji 
tych zadań. Stanowi to główną zmianę, którą musimy wprowadzić. Dołączone załączniki wskazują 
wprowadzane zmiany.
Nikt nie miał zastrzeżeń i dodatkowych pytań.
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

AD. 4
Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.
P. Skarbnik przeszła do kolejnego punktu i wyjaśniła, że my jako gmina mamy obowiązek dochodzić 
należności od osób, które nie rozliczają się w terminie. Kwota kary – 40€ (ok. 170,00 zł.). Tę kwotę 
powinniśmy naliczać do każdego opóźnienia przy regulowaniu należności względem gminy. Np.: przy 
opóźnionej opłacie 20,00 - 30,00 zł., powinna zostać doliczona powyższa kara. Naliczenie to dotyczy 
umów cywilno – prawnych, ale nie podatków.
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

AD. 5
Pani Przewodnicząca odczytała projekt i ponownie oddała głos Pani Skarbnik.



Pani Skarbnik – wycofaliśmy się z kredytu i zaciągamy pożyczkę.
Wyjaśniła jej cel i harmonogram spłat.
Pożyczka jest alternatywą dla kredytu, który mieliśmy zamiar zaciągnąć na dalszą część  zadania: 
„Termomodernizacja obiektu szkolno – przedszkolnego w Chróścinie”.
P. Wójt – Dobrze, że udało nam się zamienić kredyt na pożyczkę, skoro jest na korzystniejszych 
warunkach.
P. Srebniak – czyli zarabiamy na oprocentowaniu?
P. Skarbnik  - Tak.
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

AD. 3
Pani Juśkiewicz odczytała projekt uchwały i oddała głos Pani Skarbnik.
P. Piela – przedstawiła zmiany wg paragrafów i dołączonych załączników.

1. Załącznik nr 1 – do paragrafu  1 – dot. zmniejszenia dochodów;
2. Załącznik nr 2 – do paragrafu  2 – tabela 1 i 2

P. Kalisz  - dlaczego nie przeszedł projekt rozbudowy Pawilonu Sportowego?
P. Wójt – wyjaśniła, że przy rozpatrywaniu złożonego projektu na rozbudowę zabrakło nam 3 punków 
w rozpatrywanych kryteriach. Wg mnie jest to kontrowersyjne, stąd po analizie dokumentów, 
złożyliśmy odwołanie do Sądu Administracyjnego i czekamy na decyzję.

3. Załącznik nr 3 – dot. planu przychodów i rozchodów na 2020.
4. Załącznik nr 4 – plan zadań i zakupów inwestycyjnych realizowanych w 2020.

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

AD. 6
Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.
P. Wójt – jak co roku przeznaczamy środki na parafię ze wskazania radnych. Radni nie mieli pytań.
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

AD. 7
Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.
Radni stwierdzili, że uchwałę należy przyjąć, bo jest potrzebna.
P. Srebniak – kto odpowiada za uprzątnięcie rozjechanego przez auto kota lub psa?
P. Wójt – obowiązek spoczywa na gminie.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

AD. 8
Sprawy różne:

1) Pani Juśkiewicz przedstawiła wszystkim radnym Panią Justynę Dwornik – nową Kierownik 
GZEASiP-u w Skoroszycach.

2) P. Srebniak – informuję, że mieszkańcy Starego Grodkowa w dalszym ciągu będą walczyć o 
obwodnicę. Będą podejmowane akcje protestacyjne: transparenty, pisma i blokady.

3) P. Wójt włączyła do porządku obrad: Regulamin konkursu na „Najładniejszą wieś”. Bardzo 
proszę Radnych o zapoznanie się z tym regulaminem i na sesji podejmiemy rozmowę w tej 
sprawie. 
P. Juśkiewicz – czy wszyscy muszą brać udział?
P. Wójt – tylko dla chętnych, ale myślę, że ich nie zabraknie. Przewidujemy ciekawe nagrody.

AD. 8
Pani Przewodnicząca zakończyła obrady.

Przewodnicząca Komisji
Aurelia Juśkiewicz

Protokołowała: 
Katarzyna Kaleta 


